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Protokół NR 2/2023  

z  

obrad Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna  

dnia  07.07.2023  

  

7 lipca 2023 w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Cieszynie od godziny 1007 do 

godziny 1100 odbyły się obrady Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, w których wzięło 

udział 9 członków.  

    

Porządek posiedzenia:   

   

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Radnego Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna 

radnym nieobecnym na pierwszym posiedzeniu.  

4. Złożenie ślubowania przez Radnych Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna 

nieobecnych na pierwszym posiedzeniu.  

5. Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw kultury i sportu.  

6. Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw szkolnictwa. 7. 

Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw współpracy  

8. Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji informacyjnej.  

9. Przedstawienie kandydatur na opiekuna Młodzieżowej Rady.  

10. Ustalenie planu działania Młodzieżowej Rady.  

11. Omówienie projektu logo Młodzieżowej Rady.  

12. Ustalenie terminów następnych posiedzeń.  

13. Oświadczenia i sprawy różne.  

14. Zamknięcie sesji.   

    

  

Obecni:  

1. Cholewa Bartosz  

2. Greniuch Judyta  

3. Gronowska Klaudia  

4. Jagiełło Paulina  

5. Janik Norbert  

6. Krzyżowski Andreas  

7. Lipa Patryk  

8. Łagowski Jan  
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9. Markiewicz Matylda  

10. Skark Laura  

11. Spandel Wojciech  

12. Spyrka Jacek  

13. Targosz Kamil  

14. Troszok Natalia  

15. Wojtas Patryk  

  

  

Ad 1.   

   

Zgodnie z zapisem § 25 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, przyjętego 

uchwałą nr  XLIX/595/23  Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2023 roku, posiedzenie  

Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna zwołał Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna.   

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna – Wojciech  

Spandel. Po sprawdzeniu kworum stwierdził, że obrady są prawomocne. Lista obecnych gości 

stanowi załącznik do protokołu.   

   

Ad 2.   

   

W. Spandel zawnioskowała o usunięcie z porządku obrad punktów:  

5. (omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw kultury i sportu),  

6. (omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw szkolnictwa),  

7. (omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw współpracy),  

8. (omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji informacyjnej) 

oraz zastąpienie ich głosowaniami nad projektami uchwał o powołaniu komisji 

planowanych do omówienia tj.: 5.  

a) powołania Komisji do spraw kultury i sportu,  

b) powołania Komisji do spraw szkolnictwa,  

c) powołanie Komisji do spraw współpracy,  

d) powołanie Komisji informacyjnej.    

Głosowano wniosek w sprawie:  

Usunięcia z porządku obrad punktów 5-8 oraz zastąpienia ich głosowaniami nad 

projektami uchwał o powołaniu komisji do spraw kultury i sportu, komisji do spraw  

szkolnictwa, komisji do spraw współpracy oraz komisji informacyjnej  

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  
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Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk 

Wojtas  

   

Ad 3.   

   

Sekretarz Miasta Cieszyna – Pan Stanisław Kawecki wręczył Radnym, nieobecnym na 

pierwszej sesji Rady, zaświadczenia o wyborze na Radnego Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna.  

  

Ad 4.   

  

Radni Młodzieżowej Rady Miejskiej nieobecni na pierwszej sesji złożyli ślubowanie. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż wobec tego objęli oni mandat Młodzieżowego Radnego.  

  

Ad 5.   

   

Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw kultury i sportu zostało 

wycofane z porządku obrad, w jej miejsce zostało ustanowione podjęcie uchwał w sprawie:  

  

a) Powołania Komisji do spraw kultury i sportu  

Przewodniczący zapytał się czy wszyscy radni zapoznali się z treścią projektu 

uchwały. K. Targosz poinformował o możliwości odczytania uchwały jeśli wystąpiła 

by taka potrzeba.  

  

Głosowano w sprawie:  

Powołania Komisji do spaw kultury i sportu  

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk  

Wojtas  

Uchwała numer II/3/2023  

b) Powołania Komisji do spraw szkolnictwa  
  

 

Głosowano w sprawie:  

Powołania Komisji do spraw szkolnictwa  
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Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk  

Wojtas  

Uchwała numer II/4/2023  

  

c) Powołania Komisji do spraw współpracy  

  

Głosowano w sprawie:  

Powołania Komisji do spraw współpracy  

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk  

Wojtas  

Uchwała numer II/5/2023  

  

d) Powołania Komisji informacyjnej  

  

Głosowano wniosek w sprawie:  

Powołania Komisji informacyjnej  

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk  

Wojtas  

Uchwała numer II/6/2023  
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Ad 6.   

   

Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw szkolnictwa zostało wycofane 

z porządku obrad.  

  

Ad 7.   

  

Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji do spraw współpracy zostało wycofane 

z porządku obrad.  

   

Ad 8.   

   

Omówienie zakresu merytorycznego i składu Komisji informacyjnej zostało wycofane z 

porządku obrad.  

  

Ad 9.   

   

W. Spandel zaproponował kandydata na opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna 

- pana Marka Skarka, przedstawił jego atuty: poprzez wieloletnią pracę w szkole uzyskał 

doświadczenie w kontaktach z młodzieżą, a przez pełnienie funkcji dyrektora jednej z 

cieszyńskich szkół, nabył także doświadczenie w sprawach organizacyjnych. Wyraził opinię, 

iż udzieli pomocy Radzie w realizacji projektów i uchwał. J. Gruniach poinformowała o 

możliwości zaproponowania kandydatów na opiekuna przez Cieszyńską Radę Edukacji, 

którzy mogli by być rozpatrzeni przez Młodzieżową Radę Miejską Cieszyna. W. Spandel 

zaproponował aby rozpatrywać kandydatury osób, które Rada zna, a nie które dopiero po 

jakimś czasie będą zaproponowane, ze względu na konieczność szybkiego wyboru. 

K. Targosz wyraził wątpliwość co do propozycji kandydatów z zewnątrz, stwierdził, że 

lepszą opcją może być wybranie opiekuna od podstaw przez Radę niż wybieranie wśród 

propozycji z poza Rady. Pan Stanisław Kawecki przypomniał, iż ostatecznie kandydata 

wybiera Rada Miasta, Młodzieżowa Rada Miejska wskazuje propozycję jej zdaniem 

najbardziej kompetentnej osoby i musi to być wyrażone w formie uchwały. Przewodniczący 

powiedział, że na II sesji Rada rozpatruje tylko kandydatury, natomiast uchwała w sprawie 

opiekuna Rady zostanie poddana pod głosowanie na najbliższych sesjach.  

  

Ad 10.   

  

W. Spandel wyraził poczucie konieczności utworzenia planu pracy Rady, jednakże 

zaproponował, aby plan pracy został ustalony zdalnie, ze względu na niepełny skład Rady na 

sesji oraz wykazaną już przez Radnych dużą umiejętność bardziej produktywnej pracy na 

odległość przy tworzeniu tego typu dokumentów.  

  

Głosowano wniosek w sprawie:  

Ustalenia planu Młodzieżowej Rady Miejski Cieszyna w sposób zdalny  
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Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6  

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk 

Wojtas  

  

K. Targosz zaproponował, aby wstępnie omówić zamierzenia Rady. J. Greniuch 

przedstawiła propozycję, aby na początku roku szkolnego nawiązać kontakt z cieszyńskimi 

szkołami w celu pozyskiwania informacji o potrzebach dzieci i młodzieży. W. Spandel 

zgłosił poczucie konieczności utworzenia mediów społecznościowych Rady jako 

priorytetowego działania, czym miałaby by się zająć Komisja informacyjna po wyborze logo 

Rady. K. Targosz wzniósł zapytanie do Sekretarza Miasta, czy do założenia mediów Rady 

konieczne jest podjęcie uchwały w tej sprawie. Stanisław Kawecki stwierdził, iż nie ma 

takiej konieczności, jednakże zwrócił uwagę, aby pamiętać o przepisach RODO przy 

upublicznianiu treści w mediach społecznościowych. Przewodniczący w nawiązaniu do 

wypowiedzi J. Greniuch orzekł, że kontaktem z samorządami zajmie się głównie Komisja 

informacyjna. K. Targosz zapytał o zakres czasu jaki ma obejmować plan pracy. W. Spandel 

oświadczył, iż w jego odczuciu plan pracy powinien obejmować okres jednego roku. K. 

Targosz zaproponował, aby w planie pracy uwzględnić także, na przełomie pierwszego i 

drugiego kwartału 2024 roku, prace przygotowawcze do zgłoszenia projektu w budżecie 

obywatelskim Cieszyna na rok 2024 oraz przeprowadzenie przez komisje informacyjną i 

komisję do spraw współpracy wywiadu wśród uczniów cieszyńskich szkół dotyczącego tego 

projektu.  

  

Głosowano wniosek w sprawie:  

Ustalenia ram czasowych obejmowanych przez plan pracy Młodzieżowej Rady Miejski 

Cieszyna  

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert  

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz  

NIEOBECNI (6)  

Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Natalia Troszok, Patryk 

Wojtas  
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Ad 11.   

   

A. Krzyżowski zgłosił propozycję logo, którą w trakcie sesji udostępnił Radzie. K. Targosz 

wyświetlił plik dla zebranych. Przewodniczący spytał Sekretarza Miasta, czy logo musi być 

ustanowione w drodze uchwały. Stanisław Kawecki oświadczy, że tak, logo można 

ustanowić tylko w drodze uchwały, oraz wyraził opinię, iż jego zdaniem, powinna też wyrazić 

swoją opinię na temat propozycji logo właściwa komisja, której ta czynność wchodzi w 

zakres kompetencji, tj. Komisja informacyjna. Przewodniczący omówił projekty logo.  

Zapytał się o możliwość zmiany kolorystyki jednego z projektów. A. Krzyżowski stwierdził, 

iż jak najbardziej jest możliwa zmiana kolorystyki; logo przez niego przedstawione jest 

wzorowane na logach innych Młodzieżowych Rad Miejskich. Projekt drugiego logo jest 

wzorowany na logu Miasta Cieszyna z elementami charakterystycznymi dla młodzieży.  

Stanisław Kawecki zapoznał się z projektami logo, wyraził obawy propos wykorzystania 

logo Miasta Cieszyna, związane z prawami autorskimi artysty, który wykonał logo.  

P. Jagilełło oświadczyła, że owe logo jest mocno wzorowane na logu Miasta Cieszyna, 

jednakże wszystkie elementy są autorskie. Stanisław Kawecki powiedział, że jeżeli Rada 

wyraziłaby chęć, to może się dowiedzieć na jakiej zasadzie można wykorzystywać logo 

Cieszyna. K. Targosz wyraził swoją opinię, iż jeżeli jest możliwość by rozpoznać ten temat, 

to lepiej skorzystać z zaoferowanej pomocy, niż w późniejszym czasie napotkać komplikacje i 

problemy prawne. W. Spandel stwierdził, iż jeżeli pan Stanisław Kawecki ma czas i takie 

możliwość to dobrze by było skorzystać z zaoferowanej propozycji. Stanisław Kawecki 

stwierdził, iż zapozna się z tematem, wyjaśnił także, że artyście przysługują też prawa 

niezbywalne i pomimo modyfikacji projekt logo nadal mocno nawiązuje do logo Miasta 

Cieszyna. Sekretarz Miasta zwrócił się także z prośbą o przesłanie mu obu projektów.  

Przewodniczący oświadczył, iż Rada zapozna się ze wszystkimi projektami logo jeszcze na 

następnej sesji, po uzyskaniu stanowiska Komisji informacyjnej.  

  

Ad 12.   

   

Przewodniczący zaproponował, aby terminy sesji były stałe, zgonie z wcześniejszymi 

ustaleniami Rady, w przedostatni piątek miesiąca. W okresie wakacyjnym zaproponował 

godzinę rozpoczęcia sesji na 1000 oraz zapytał radnych o proponowaną godzinę rozpoczęcia 

obrad w okresie powakacyjnym. K. Targosz zasugerował, aby z godzinami rozpoczęcia sesji 

poczekać do września 2023, ze względu na ukazywanie się w tym okresie planów lekcji. 

Stanisław Kawecki wyraził obawy dotyczące tego czy Rada będzie miała czas, aby zapoznać 

się z dokumentami które mają być omawiane na Radzie Miejskiej, ze względu na zbliżone 

terminy obrad obu rad. Przewodniczący powiedział, że ten termin był konsultowany z 

Biurem Rady i został uznany za najbardziej odpowiedni. Stanisław Kawecki poinformował, 

iż może uda się Młodzieżowej Radzie Miejskiej przekazywać dokumenty, które mają być 

omawiane na Radzie Miejskiej we wcześniejszym terminie, aby Młodzieżowi Radni mogli się 

z nimi zapoznać. Przewodniczący wyraził nadzieję, iż uda się tak zrobić, jednak nawet gdyby 

nie, to przedostatni piątek miesiąca pozostaje najlepszym terminem. K. Targosz zapytał czy 

w lipcu 2023 też będzie zwołana sesja Rady w przedostatni piątek miesiąca, skoro odbyła się 

7 lipca. Przewodniczący stwierdził, że nie ma takiej konieczności, następna sesja jest 
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planowana na 18 sierpnia, do tego czasu Komisja informacyjna wyda swoją opinię w sprawie 

logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna oraz radni ustalą plan pracy. J. Greniuch 

zaproponowała by do tego czasu poszczególne komisje się spotkały i omówiły, co chciałby 

zamieścić w planie pracy Rady.  

    

Ad 13.   

   

Przewodniczący przekazał informacje od Radnej Joanny Wawrzecki na temat współpracy z 

Młodzieżowym Laboratorium Samorządowym. Poinformował także o tym, iż jako Rada 

można pogratulować maturzystom wyników z egzaminów dojrzałości. Zwrócił się także z 

zapytaniem do Sekretarza Miasta, czy była by możliwość udostępnienia wiadomości Rady.  

Stanisław Kawecki stwierdził, iż nie widzi przeszkód, wpisuje się to w politykę 

informacyjną Miasta Cieszyna; zwrócił się z prośbą, aby takie rzeczy przesyłać do Biura 

Rady, a następnie Biuro przekaże tą informację dalej. Przewodniczący, zaproponował, aby 

sformułowaniem owych gratulacji zajęła się Komisja informacyjna. K. Targosz zapytał gdzie 

przewodniczący chciał umieścić wpis, na stronie Miasta Cieszyna, czy na Facebooku. 

Przewodniczący oświadczył, iż myślał o Facebooku. Stanisław Kawecki omówił sprawy 

organizacyjne: pisanie protokołu, kontakt z Urzędem Miejskim oraz kontakt z nim, 

zaproponował też, aby sprawdzać informacje w BIP-ie oraz poinformował o komunikacji 

wewnętrznej. J. Greniuch zaproponowała, aby wyraźnie podkreślać w trakcie sesji punkty 

które są omawiane. K. Targosz omówił zagadnienia, którymi zajmować się będzie Komisja 

do spraw kultury  i sportu. J. Greniuch wniosła, aby jeśli długość uchwały na to pozwala 

odczytywać w trakcie sesji jej treść, szczególnie, jeśli na sesji pojawiliby się goście. 

Stanisław Kawecki zaproponował, aby zapoznać się ze schematem prowadzenia obrad Rady 

Miejskiej, w celu optymalizacji sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej. Przewodniczący 

podziękował za Radę oraz poinformował o przygotowaniu scenariuszy na następne sesje. 

J. Greniuch poprosiła o przeznaczenie większej ilości czasu na zgłaszanie się radnych do 

dyskusji.  

  

Ad 14. 

   

Wobec wyczerpania porządku obrad i nie wnoszenia dalszych spraw przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Miejskiej – Wojciech Spandel zakończył posiedzenie.   

    

  

 

Protokołował  

  

…………………………………  

  

  

Przewodniczący  

  

…………………………………  


